

鳴謝安排
Acknowledgement

贊助類別 TYPE OF SPONSORSHIP

鑽石盾 Diamond Shield Patron	鉑金盾 Platinum Shield Patron	黃金盾 Golden Shield Patron
HK\$250,000	HK\$150,000	HK\$100,000

網頁徽號
Website Logo



背板徽號
Backdrop Logo



場刊廣告
Advertisement on Brochure



場刊徽號
Logo on Brochure



《軍信》&《救恩報》
Army Scene & War Cry



支票移交儀式
Cheque Presentation



年報
Annual Report (2023-2024)



Christmas Luncheon
THE SALVATION ARMY



扎根社群 共創希望
ROOTED IN COMMUNITY
CREATES HOPE

支持聖誕慈善午餐
Register for Luncheon

本人有意認購於2023年12月1日之救世軍聖誕慈善午餐，並：
I am willing to sponsor The Salvation Army Christmas Luncheon on 1 December, 2023:

- 鑽石枱 - 共_____席 [HK\$90,000 /席(10位)]
Diamond Table - In Total _____ Tables [HK\$90,000 /Table (10 heads)]
- 鉑金枱 - 共_____席 [HK\$66,000 /席(10位)]
Platinum Table - In Total _____ Tables [HK\$66,000 /Table (10 heads)]
- 黃金枱 - 共_____席 [HK\$42,000 /席(10位)]
Golden Table - In Total _____ Tables [HK\$42,000 /Table (10 heads)]

希望將其中的_____張客枱捐贈予以下有需要的社群，一同參與是次盛會：

I would like to donate _____ of my booked tables to the following communities in need to participate in this event:

- 兒童及青少年 Children and Youth
- 長者/照顧者 Elderly/Carer
- 家庭及社區 Family and Community
- 復康人士 Rehabilitant
- 少數族裔 Ethnic Minority
- 無特定族群 No Specific Community

本人希望額外捐贈港幣\$_____，與救世軍攜手向有需要的社群提供適切的幫助。

I would like to have an additional donation of HK\$_____ to join hands with The Salvation Army to support the communities in need.

*現金捐款將獲發正式收據以申請扣減稅項，惟不包括聖誕慈善午餐餐桌預訂、慈善義賣、慈善時裝拍賣。
Receipts will be issued to donors on the cash donation for tax deduction, but donations for the Table Booking of the Charity Christmas Luncheon, Charity Sale, and Charity Fashion Auction will not be accepted.

聯絡資料 CONTACT INFORMATION *請盡量以英文填寫 Please Write in **BLOCK** Letters

姓名 Name	<input type="text"/>	聯絡電話 Contact Number	<input type="text"/>
通訊地址 Address	<input type="text"/>		
電郵 Email Address	<input type="text"/>		

你的個人資料絕對保密，以供救世軍作處理捐款（如有）及簽發收據之用。為了與你保持聯繫，你的聯絡方法（包括姓名、電話、電郵及郵寄地址）亦作通訊、募捐或收集意見之用。

Your personal data will be kept strictly confidential for processing donation (if any) and issuing receipts. To stay connected, your contact information (name, telephone number, email, and address) will be used for our communications, fundraising, and conducting surveys.

請以「」表示：本人 同意 / 不同意 接收救世軍有關的資訊。

Please mark "

本人 同意 / 不同意 授權救世軍攝影或/及攝錄及儲存含有之照片或/及影片，並無償地用於任何媒體作紀錄及推廣用途。該等照片或/及影像將用於包括，但不限於：救世軍刊物、電郵、通訊、單張、海報、網站、社交媒體平台(Facebook、YouTube等)，以及發送給傳媒的材料。這代表本人永久同意的意願，並在使用這些資源時無需再聯絡本人。

I agree / disagree to give permission to The Salvation Army for the photographs, videos or other images to be taken, to store the photo/video files, and to use such photograph(s)/video(s) in all forms of media for record and promotional purposes without any compensation. These images may appear on, but not limited to, our publications, emails, newsletters, leaflets, posters, website, social media platforms (Facebook, YouTube, etc.) and in materials sent out to the media. This consent is given in perpetuity and does not require prior approval by me.

付款方法 PAYMENT METHOD

- 劃線支票 Cheque (抬頭請寫「救世軍」 Please make cheques payable to "The Salvation Army")

支票號碼 Cheque Number :

- 信用卡 Credit Card Visa Master

持卡人姓名 Cardholder's Name :

信用卡號碼 Credit Card Number :

持卡人簽名 Cardholder's Signature :

有效期至 Expiry Date (月MM / 年YY) :

- 銀行直接存款 Direct Bank Deposit (請連同存款收條一併呈交 Please return this form together with the bank-in slip)

香港上海滙豐銀行 Hong Kong Bank: 143-2-013116

東亞銀行 The Bank of East Asia: 515-10-50541-3

中國銀行(香港) Bank of China (Hong Kong): 012-878-1-061887-6

恒生銀行 Hang Seng Bank: 385-094180-001

請於11月17日或之前，填妥捐款及贊助表格並交回救世軍。

Please send us the completed Donation & Sponsorship form on or before **17 November 2023**.



郵寄地址：九龍油麻地永星里 11 號
救世軍總部傳訊及籌募部
電郵：ds@hkm.salvationarmy.org

Mail : Communications and Fundraising Department,
The Salvation Army Headquarters,
11 Wing Sing Lane, Yaumatei, Kowloon
Email: ds@hkm.salvationarmy.org